Sweets of Oman SAOG. P.O.Box. 49, PC 124, Rusayl Sultanate of Oman

C.R. No.: 1/28686/2 Tax Card No.: 8055612





حلويات عمان ش. م. ع. ع ص. ب. ٤٩، الرمز البريدي ١٢٤. الرسيل سلطنة عمان س. ترقم: ۲/۲۸۲۸۱/۱

رقم بطاقة ضريبية : ٨٠٥٥٦١٢

اجتماع مجلس الادارة Meeting of the Board of Directors

افصاح Disclosure

On Monday, 24/01/2022 at 12:30 pm The Board of Directors held an emergency meeting based on the information received from the expert in lawsuit stating that the member of Board of 'S.K.Rao **Directors** Mr. acknowledgeable with the offenses committed in that case.

في يوم الاثنين الموافق 2022/01/24 في تمام الساعة الثانية عشر والنصف مساء عقد مجلس الادارة اجتماعا طارئا بناء على المعلومات الواردة في تقرير الخبير المعد في الدعوى القضائية بأن عضو المجلس "اس.كي. راو كان على علم بالمخالفات في تلك الدعوى.

At the beginning of the meeting, the Chairman welcomed the new members thanked them for their quick response to attend the meeting. After discussion following was decided:

في مستهل الاجتماع رحب المجلس بأعضائه الجدد وشكرهم على سرعة ااستجابتهم لحضور الاجتماع. بعد النقاش قرر المجلس ما يلى:

- 1. Dismiss the Member in the Board of Directors SK.Rao from membership of the Board do to criminal suspicion.
- 1- عزل عضو مجلس الادارة " اس.كي.راو" من عضوية المجلس لوجود شهه جنائية.
- 2. The decision commences from the date of signing the minutes of this meeting and a new board member shall الاجتماع ويتم تعيين عضو بديل عن العضو المعزول في أقرب اجتماع للجمعية العامة العادية be appointed in place of the dismissed one in the nearest general meeting of the company

2 - يسرى القرار من لحظة التوقيع على محضر للشركة.

For Sweets of Oman SAOG

عن حلويات عمان ش